
Mgr. Pável Dočekal

ředitel ZŠ a MŠ Sloup

Ve Sloupě l3. prosince 2024

Věc: Zápis z jednání školské rady

Jednání se uskutečnilo dne 9. prosince 2024 v 15 hodin v ředitelně školy.

PřítoÍnni: Mgr Eva Turčanová, Vladimir Čipek. Marek Pernica. Mgr. Pavel Dočekal

Program zasedání:

, Přivítlíní. semámení s p!ag!@eqi9!h!d

Jednání zahájila předsedkyně školské rady Mgr Turčanová, přivítala na jednríní ředitele
školy Mgr. Pavla Dočekala, seznámila přítomrré s programem jednání,
k navrženému programu nebylo připomínek.

:7 Vyjádření se k návrhu školního vzdělávacího pro$amu a jeho uskutečňování

Ředitel školy semámil pŤítomné s plánovanými změnami od 1.9.2025 budeme jako
druhý cizí jazyk novšnabízet žákům kromě německého a ruského jazyka také
španělštinu a francouzštinu.

Plánujeme zřídit přípravnou aídu, v ideálním případě jiŽ od l .9.2025, pravděpodobnější
je zahájení provozu od 1.9.2026,

37 Koncepční zárr-rěry rozvoie školy

Současná koncepce rozvoje škol}.je platná do 3l.8.2025. Podařilo se vybudovat učebnu
robotiky, došlo k rekonstrukci šk. sítě a posílení serweru, pokračuje obnova lavic.

V učebnách 5.A a 5.B budou instalovány zásobníky na mýdlo a ručníky.

V souvisIosti se záněfem Zřídit příplavnou třídu dojde k vybudování nové učebny
v prostoru vedle dílen.



4/ Návrh rozpočtu

Členové školské rady se semrímili s hos5r.odařením školy do 30.9.2024 a s návrhem
rozpočtu na rok 2024, došlo k nárůstu přijmů z pronájmu (díky bazénu - plaveclcý
výcvik bIanenských škol).

Růmé

P Pemica tlumočil stížnosti občanů rra nevhodné chovríní žáků školy na veřejnosti, na
autobusové zastávce apod' Třídní učitelé opakovaně probírají se žáky' jak se zejména
při čekíní na autobus mají chovat' řeďtel školy prostřednicwím školy online i FB
sránek několikrát žádal rodiče o podporu při řešení tohoto problému.

Jednrání bylo ukončeno v 16 hodin.

Zapsala: Mgr. Eva Turčanová' předsedkyně školské rady 
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